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Abstract (en)
In the case of an electrical switching installation having a plurality of switches for each phase, for example an earthing switch (1), a disconnector (2)
and a circuit breaker (3), at least one of the switches, for example the earthing switch, has a motor drive (10) and a detachable mechanical coupling
(5) which transmits the drive movement. The coupling (5) can be disengaged by operation of the disconnector (2) when it is being connected, so
that, when the disconnector (2) is being connected, the earthing switch (1) cannot be moved into the earthing position, and this prevents high-voltage
potential being connected to the earth potential. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer elektrischen Schaltanlage mit mehreren Schaltern für jede Phase, beispielsweise einem Erdungsschalter (1), einen Trennschalter (2) und
einem Leistungsschalter (3) weist wenigstens einer der Schalter, beispielsweise der Erdungsschalter einen Motorantrieb (10) sowie eine lösbare
mechanische Kupplung (5) auf, die die Antriebsbewegung übermittelt. Die Kupplung (5) ist durch Betätigung des Trennschalters (2) bei dessen
Einschaltung außer Eingriff bringbar, so daß bei eingeschaltetem Trennschalter (2) der Erdungsschalter (1) nicht in Erdungsstellung gebracht
werden kann und eine Verbindung des Hochspannungspotentials mit dem Erdpotential vermieden ist. <IMAGE>
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